
P r o t o k ó ł 
z posiedzenia Komisji Budżetu , Finansów  i Zaopatrzenia odbytego 

w dniu 21 kwietnia 2008 roku 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji . 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Ocena i  zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2007 rok 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady w sprawach : 

a) zmian w budżecie na 2008 rok, 

b) określenia zasad przekazywania jednostkom pomocniczym Gminy 

Sieroszewice składników mienia komunalnego do korzystania  

5. Zaopiniowanie rocznego sprawozdania z działalności GOK w Sieroszewicach za 

2007r. 

6. Zaopiniowanie rocznego sprawozdania z działalności GBP w Sieroszewicach za 

2007r. 

7. Wolne głosy i wnioski.  

8. Zamkniecie posiedzenia Komisji.  

 

Ad1) Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan Paweł Siwak –Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów o godz. 12
35 

. Powitał wszystkich członków Komisji , P.Wójta , 

P.Skarbnik  .  W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 9 członków , nieobecni  byli 

P.Berkowski Tomasz, i P.Majewski Dariusz. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu.   

 

Ad.2)  Pan Przewodniczący Komisji  przedstawił  proponowany porządek posiedzenia 

Komisji. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag . 

 

Ad.3)  Ze względu na to iż wszyscy członkowie komisji ( po za P. Lis Teresą) zostali już 

zapoznani ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2007r. na posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa… i Komisji Kultury.. zaproponowano by przejść od razu do dyskusji. . 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2007 stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.   

Pan Przewodniczący Komisji -  zapytał Radną Terese Lis czy wyraża na to zgodę. 

Pani  Teresa Lis- stwierdziła , że z treścią sprawozdania zapoznała się w domu i wyraża 

zgodę by przejść od razu do dyskusji. 

Pan Kazimierz Kowalski – poruszył sprawę przejęcia GOK-u w Sieroszewicach 

zwracając uwagę z że jeśli miałoby do tego dość najpierw należałoby doprowadzić ten 

obiekt do takie stanu w jakim wieś go oddała – stwierdzając, że GOK po przejęciu sali 

użytkował ją , od wszystkich pobierał opłaty a teraz wieś miałaby przejąć obiekt do 

remontu. 

Pan Przewodniczący Komisji -zauważył , że obserwując inne miejscowości całe życie 

społeczne toczy się wokół takich obiektów jak sala wiejska, dlatego jeśli byłaby  taka 

wola mieszkańców wsi Sieroszewice należało by im umożliwić przejęcie tego obiektu 

wraz kuchnią i wtedy będą mieli możliwość wykazać, się czy są w stanie tymi obiektami 

gospodarować. Pan Siwak potwierdził  też ,że GOK pobierał opłaty za wynajem sali od 

wszystkich także od organizacji społecznych z terenu wsi Sieroszewice. Pan Siwak 

powiedział też , że ewentualne przejęcie sali przez wieś nie spowoduje, że dyrektor GOK 

nie będzie mógł z niej korzystać i organizować swoje imprezy. 
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Pan Wójt – poinformował, że kuchnie w Sieroszewicach można przekazać w zarządzanie 

Dyrektorowi GOK-u albo Radzie Sołeckiej. 

Pan Tadeusz Wojtysiak – stwierdził, że temat Dyrektora GOK przewija się ciągle, były  

powoływane komisje, jedna dyrektora odwoła druga powołała, stale  to samo jest 

dyskutowane- Pan radny powiedział , że swoją opinie na temat Pana Dyrektora wyrażał 

już wielokrotnie i że nie rozumie dlaczego ten temat ciągle powraca. 

Pan Kazimierz Kowalski – stwierdził, że Radni nie zatrudniają Dyrektora GOK-u. 

Pan Przewodniczący Komisji – zauważył, że jest propozycja zagospodarowania  terenu 

wokół GOK-u i mogłoby powstać miejsce wokół którego mieszkańcy wsi by się 

integrowali. 

Pan Kazimierz Kowalski –powiedział, że pieniądze jakie na wynajmie sali można 

zarobić nie wystarczą na remonty jakie wymagał by ten obiekt –wymiana podłogi, remont 

dachu, instalacji, oraz że w tym stanie sali nikt nie będzie wstanie pokryć kosztów jej 

ogrzewania. 

Pan Wójt – zauważył, że na podstawie posiadanych informacji może stwierdzić iż nie ma 

współpracy pomiędzy GOK-iem a wiejskim samorządem. 

Pan Przewodniczący Komisji – zapytał się P. Wójta czy Pan Pawłowski jest pełniącym 

obowiązki dyrektora czy dyrektorem? 

Pan Wójt – odpowiedział , że jest dyrektorem. 

Pan Przewodniczący Komisji- zadał pytanie na jaki okres jest spisana umowa z 

Dyrektorem GOK. 

Pan Wójt – odpowiedział, że na czas nieokreślony. 

Pan Przewodniczący Komisji- przystąpił do głosowania nad przyjęciem sprawozdania z 

budżetu Gminy za 2007r. 

 

        Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu 

        gminy za 2007 rok. 

 

Ad.4) a)  Pan Wójt – przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie na 2008 

rok. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na  2008 rok stanowi załącznik nr 3. 

 

      Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

      budżecie na 2008  

 

     AD 4b) 

     Pan Wójt – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad przekazywania 

      jednostkom pomocniczym Gminy Sieroszewice składników mienia komunalnego do 

      korzystania. Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pani  Teresa Lis- zadała pytanie jak to będzie wyglądało na przykładzie Parczewa, gdzie 

salą zarządzają strażacy? 

Pan Wójt – odpowiedział , że się nic nie zmieni, gdyż są dokumenty z których wynika, że 

wieś w latach siedemdziesiątych przekazała zarządzanie salą w Parczewie straży i tak 

zostanie – Pan Wójt podkreślił, że projekt uchwały generalnie dotyczy mienia, które 

miałoby  być obecnie przekazywane sołectwom. 

Pani  Teresa Lis- zapytała a co z kwestią rozliczeń finansowych?. 

Pan Wójt – odpowiedział, że sprawy finansowe będą uregulowane w statutach sołectw. 

 

Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w określenia zasad 

przekazywania jednostkom pomocniczym Gminy Sieroszewice składników mienia 

komunalnego do korzystania. 
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Ad.5 ) 
 

Pan Przewodniczący Komisji- stwierdził, że już na tym posiedzeniu Komisji częściowo 

była już prowadzona dyskusja w tym temacie.  

Sprawozdanie z działalności GOK w Sieroszewicach za 2007r. stanowi załącznik nr 5. 

Pani Krystyna Kois-Jaźwiec- przekazała ,że na posiedzeniu Komisji Kultury członkowie 

komisji nie mieli zastrzeżeń do sprawozdania w zakresie działalności kulturalnej, dyskusja 

toczyła się generalnie wokół spraw związanych z przejęciem sali przez samorząd wiejski, 

oraz, że dyrektor poinformował też, że w tym roku nie odbędzie się plener z powodu 

braku środków finansowych. 

Pan Wójt- dopowiedział, że impreza ta była finansowana przez gminę wiele lat i czas by 

dyrektor we własnym zakresie zadbał o potrzebne środki, gdyż najłatwiej i najprościej jest 

liczyć na pieniądze z gminy. 

 

Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności GOK w 

Sieroszewicach za 2007r. 

 

Ad.6)   

Pan Przewodniczący Komisji- stwierdził, że wszyscy Radni mieli już okazje zapoznać 

się ze sprawozdaniem. Pan Przewodniczący poprosił Panią Kois-Jażwiec o przedstawienie 

dyskusji, która odbyła się na posiedzeniu Komisji Kultury.. nad tym sprawozdaniem. 

Pani Krystyna Kois-Jażwiec- poinformowała, że Komisja Kultury.. pozytywnie oceniła 

sprawozdanie GBP w Sieroszewicach, stwierdzając, że Pani Dyrektor, w ramach 

dostępnego budżetu, dobrze sobie radzi  z bieżącą działalności biblioteki. 

Pan Wójt- powiedział, że jest zadowolony ze współpracy z Panią Dyrektor. 

 

Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności GBP w 

Sieroszewicach za 2007r. 

 

Ad7) 

 

Pani  Teresa Lis- zapytała czy będzie pomoc dla rolników przy wypełnianiu wniosków i 

odbiorze?. 

Pan Wójt- poinformował, że są osoby przeszkolone i będą pomagać w wypełnianiu 

wniosków a 8 maja pracownicy Agencji z Przygodzie będą odbierać wnioski w urzędzie 

w godzinach od 9-15. Pan Wójt przekazał też informację, że pracownicy Urzędu 

Skarbowego będą w urzędzie przyjmować zeznania roczne. 

Pani  Teresa Lis- zapytała też, czy jest opracowany harmonogram wykaszania dróg 

powiatowych?. 

Pan Wójt- wyjaśnił, że Zarząd Dróg Powiatowych zakupił kosiarkę, którą w tym roku 

będzie kosił rowy we własnym zakresie i na pewno będzie opracowany taki harmonogram 

wykaszania. 

Pani  Teresa Lis- zadała pytanie, co z drogami gminnymi , czy kosiarka na żyłkę która 

była zakupiona jest jeszcze sprawna.? 

Pan Wójt- odpowiedział, że kosiarka jest ale do obsługi musi być zatrudniony specjalnie 

przeszkolony pracownik. 

Pan Tadeusz Wojtysiak – zapytał czy wypełnianie wniosków jest płatne? 

Pan Wójt- odpowiedział, w gminie wnioski wypełniane są bezpłatnie. 
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Ad.7) Z uwagi na wyczerpanie  porządku posiedzenia  pan Przewodniczący Komisji o 

god.13:30 dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia.  

 

 

             Protokołówał :                                                                           Przewodniczący 

                                                                                                      Komisji Budżetu, finansów  

                                                                                                      i Zaopatrzenia  

             Ryszard Boduch                               

 

                                                                                                               Paweł Siwak  

  

Członkowie Komisji: 

1. Berkowski Tomasz …………… 

2. Jędroszka Henryk ……………… 

3. Kois- Jaźwiec Krystyna ………… 

4. Kowalski Kazimierz …………… 

5. Lemiesz Teresa …………………  

6. Lis Teresa ……………………… 

7. Majewski Dariusz …………… 

8. Przybylak Henryk …………… 

9. Rojek Ireneusz ……………… 

10. Siwak Paweł ………………… 

11. Wojtysiak Tadeusz …………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


